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Komise zdravotnictví a sociálních věcí Rady města Beroun 
 
 

     Z á p i s   č. 02/2018 
 
z  jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí, konané dne 26. 4. 2018 od 14.00 hod.  
v prostorách služby sociálně terapeutické dílny Jiná Káva, U Kasáren 192, Beroun  
a Klubu důchodců Beroun, U Kasáren 813. 
 
 
Přítomni:  
Předseda:  Bc. Ondřej Šimon, MPA 
Členové:    Eva Marhoulová, Marie Burešová, Ing. Miroslava Kučerová, Růžena 

Žihlová, MUDr. Alena Frausová, Mgr. Karel Tancl 
Omluveni: Bc. Alžběta Táborská, MUDr. Aneta Málková  
Hosté: Bc. Marie Marková - vedoucí odboru SVZ MěÚ Beroun, Mgr. Iva 

Ludvíková – koordinátorka komunitního plánování sociálních služeb 
MěÚ Beroun (přítomna do bodu č. 2 včetně) 

Zapisovatel:  Zuzana Zelenková 
Ověřovatel zápisu:  Marie Burešová 
 
 
Program jednání: 

 

 
1. Zahájení 
2. Prohlídka prostor dílny Jiná Káva 
3. Kontrola plnění usnesení 
4. Informace z jednání rady a zastupitelstva města 
5. Výzva č. 79 Sociální bydlení II. 
6. Různé 

 
 

 
 

 
Jednání komise 

 

K bodu č. 1 -  Zahájení 
Jednání komise zahájil její předseda Ondřej Šimon, přivítal přítomné. Zapisovatelkou 
jmenoval Zuzanu Zelenkovou a ověřovatelkou zápisu Marii Burešovou.  
 
Usnesení:     Komise zdravotnictví a sociálních věcí schvaluje výše uvedený  
  program jednání a přítomnost hostů. 
 
Hlasování:  7  pro - 0 proti - 0 zdržel se 
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K bodu č. 2 -  Prohlídka prostor dílny Jiná Káva 
Přítomné přivítal a služby sociálně terapeutické dílny Dílna Jiná káva a sociální 
rehabilitace „Re-start“ představil ředitel Mgr. Jan Rohlena a sociální pracovnice paní  
Bc. Petra Zemanová, DiS. Smyslem obou služeb je poskytovat lidem z okresu Beroun 
s duševním onemocněním bezpečný a podnětný prostor k udržení, prohloubení či 
získávání sociálních a pracovních dovedností. Službu sociálně terapeutické dílny využívá 
ročně cca 15 klientů, denní kapacita je 8 klientů, kapacita služby „Re-start“ je stanovena 
na 20 uživatelů (10 v ambulantní a 10 v terénní formě sociální rehabilitace), službu za rok 
využije minimálně 30 uživatelů. Dále pan Rohlena informoval o projektu „BLÁZNÍŠ? NO 
A!“, záměru vytvoření Center duševního zdraví – nyní již běží pilotní projekty v některých 
větších městech a zodpověděl dotazy přítomných. Závěrem poděkoval městu Beroun za 
podporu v jejich práci a pozval přítomné na akce, které pořádají.  
 
Marie Marková ocenila činnost organizace Lomikámen. Uvedla, že zmíněná organizace 
patří k nejlepším sociálním službám v ORP Beroun.  
Předseda komise Ondřej Šimon poděkoval panu Rohlenovi a jeho spolupracovníkům za 
přijetí a prezentaci své činnosti. 
 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí vzala informace na vědomí. 
 
 
K bodu č. 3 - Kontrola plnění usnesení 
Kontrolu plnění usnesení z předchozích jednání komise zdravotnictví a sociálních věcí 
provedla tajemnice Zuzana Zelenková: 
1/  Přidělení bytu o velikosti 1+kk  

 v Domově penzionu pro důchodce Beroun (dále jen DPD) v pořadníku komisí 
doporučených žadatelů o přidělení bytu čekají: p. Paterová, p. Holanová,  
p. Patočková, p. Fišerová, p. Holub, p. Picková 

 v DPS čp. 1280 na přidělení bytu čeká p. Šefl, p. Pavlisová, p Perlík  
Zápisy z komise ZSV z 13. 6. 2016, bod 7/I, z 13. 10. 2016, bod 5/III, z 19. 6. 2017, bod  
č. 8/I., II., z 10. 10. 2017 bod  5/A/I - usnesení nesplněna. 

 
2/  Přidělení bytu o velikosti 2+kk  

 v Domově penzionu pro důchodce Beroun (dále jen DPD) v pořadníku komisí 
doporučených žadatelů o přidělení bytu čekají: manželé Krásovi a paní Entlichová 

Zápisy z komise ZSV z 20. 2. 2018, bod 4 - usnesení nesplněno. 
 

3/  Zápis z komise ZSV z 20. 2. 2018 kromě bodu 4 byl splněn. 
 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí vzala informace na vědomí. 
 
 
K bodu č. 4 -  Informace z jednání rady a zastupitelstva města 
Tajemnice Zuzana Zelenková podala následující informace: 
Rada města na jednání dne 7. 3. 2018: 

 souhlasila s Pravidly pro poskytování dotací na aktivity v sociálně - zdravotní 
oblasti z rozpočtu města Beroun  

 souhlasila s poskytnutím dotace z rozpočtu města Beroun na  rok 2018 ze 
skupiny 4 – Sociální věci Alzheimercentru Zlosyň o.p.s., se sídlem Zlosyň 160, 
277 44 Vojkovice ve výši 3 000,- Kč na zvyšování kvality poskytované zdravotní 
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a sociální služby zakoupením antidekubitní matrace, která výrazně snižuje 
riziko vzniku proleženin.  

 souhlasila s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace mezi 
městem Beroun a Alzheimercentrem Zlosyň o.p.s. 

 vzala na vědomí zápis 01/2018 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních 
věcí dne 20.2.0218 

 
Rada města na jednání dne 4. 4. 2018: 

 vzala na vědomí Zprávu o činnosti příspěvkové organizace Domov penzion pro 
důchodce (DPD) Beroun za rok 2017 a konstatovala, že DPD kvalitním 
způsobem zajišťuje služby, pro které byl zřízen. 

 
Rada města na jednání dne 25. 4. 2018: 

 souhlasila se systémovým opatřením, na základě kterého bude město 
Beroun od 1. 1. 2019 hradit z rozpočtu města Beroun provozní náklady a 
služby spojené s užíváním vypůjčených/pronajatých nebytových 
prostor v objektu penzionu pro důchodce, Na Parkáně 111, Beroun za svazy 
zdravotně postižených a obecně prospěšné organizace, které užívají tyto 
prostory a poskytují služby a aktivity v sociálně - zdravotní oblasti na území 
města Beroun nebo i mimo území města Beroun, pokud tyto služby poskytují 
občanům města Beroun (dále jen "dotčené subjekty"). 
 

Zastupitelstvo města Beroun  

 vzalo na vědomí informace o komunitním plánování sociálních služeb města 
Beroun v roce 2017 a schválilo Akční plán města Beroun pro oblast sociálních 
a návazných služeb na období roku 2018 

 
Miroslava Kučerová - sdělila, že bude v DPD pravděpodobně již od 15. 5. 2018 volný 
    byt 

-  shrnula Zprávu o činnosti příspěvkové organizace DPD, 
 předala přítomným tuto zprávu v písemné podobě a 
 zodpověděla dotazy 

 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí vzala informace na vědomí. 

 
K bodu č. 5 – Výzva č. 79 Sociální bydlení II 
Tajemnice Zelenková informovala: Pan starosta svolal schůzku po vyhlášení výzvy č. 79 
na téma sociální byty. Setkání byl přítomen zástupce spol. SPEKTRA, jež zpracovává 
studii, který představil předběžné dispoziční řešení sociálních bytů v Komunitním centru. 
Bylo navrženo 9 bytů 1+kk (26m2), 4 byty 2+kk (41m2 a 64 m2). Součástí každého bytu 
by mělo být samostatné sociální zařízení. Návrh počtu a velikosti bytů byl na jednání 
upraven (za účelem možnosti ubytovat vícečlennou rodinu byl vznesen požadavek  
na byty 3+kk a větší počet bytů 2+kk). Žádost o dotaci má termín podání nejpozději do 
18. 9. 2018.  
Marková Marie doplnila: Představa sociálního odboru je taková, že by bylo možno byty 
využívat pro klienty s potřebou sociální práce. Zejména pro klientky azylového domu, 
které již budou schopné samostatného bydlení.  
 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí vzala informace na vědomí. 

I.                             
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K bodu č. 6 – Různé 
- Tajemnice Zelenková podala informace o otevření přístavby nově 
zrekonstruovaných prostor Penzionu Klubíčko ve Vráži. Dále pozvala přítomné na setkání 
komunitního plánování sociálních služeb, které se bude konat dne 15. 5. 2018 ve 14 hodin 
v prostorách Klubu důchodců Beroun. 
- Miroslava Kučerová sdělila, že pečovatelská služba obědy zaváží ke klientům 
v případě, že je poskytovaná i sociální služba dle zákona 108/2006 Sb. (neprovádí 
samostatnou zavážku oběda). Tento postup zvolili i ostatní provozovatelé pečovatelské 
služby. 
- Marie Marková navázala na informaci p. Kučerové. V zájmu kvality a nedublování 
služeb se připravuje setkání pečovatelských služeb. Bude pravděpodobně přizvána i 
ústavní péče. 
 
 
 
  
 
 
Po vyčerpání programu ukončil předseda komise zdravotnictví a sociálních věcí její 
jednání v 15:30 hodin. 
 
 
 
Zapsala: Zuzana Zelenková          ..................................... 
 
 
 
 
Ověřila:  Marie Burešová                  ..................................... 
 
 
 
 
Předseda komise:  Ondřej Šimon                      ..................................... 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


